



FIBERFORCE GASTRO

纤维力量 健康肠胃

High-fiber, low sugar and starch feed,
ideal for sensitive horses

高纤维，低糖，低淀粉，肠胃敏感马匹完美
马粮

Easily digestible. Optimal gut health

易于消化吸收，优化肠道健康

Low sugar & starch

低糖&低淀粉

Energy from fiber and fat

能量来源为纤维和脂肪

产品简介:

ABOUT FIBERFORCE

本产品是高纤维的谷物饲料，富含较长的纤维，有利于平衡肠道功能。本配方糖的含量（3%）和淀粉含量（5%），可以保持马身体低血糖和胰岛素水平，因此对容易出现代谢紊乱的马匹是安全的。

Cavalor FiberForce is a muesli that is high in fibre and contains long fibres for balanced gut function. The muesli is low in sugar (3%) and starch (5%) and maintains low blood glucose and insulin levels, so it is safe for horses that are prone to metabolic disorders.

本产品含有易于肠胃消化，便于身体充分吸收压制颗粒饲料，同时含有苜蓿草，画眉草和甜菜的混合物。纤维支持消化系统，并有助于预防肠道问题。同时产品中的益生菌，可促进肠道菌群和整体肠道健康。

With extrudates that are easily digestible and highly absorbable. Contains a mix of alfafa, teff and beet pulp. Fibre supports digestion and helps to prevent intestinal problems. Contains probiotics to promote intestinal flora and overall intestinal health

饲喂建议: 按需饲喂

Advice: Feed as you need

充足高品质的草和新鲜的饮用水为您的马提供良好营养的基础。根据马匹的个体营养需求，合理搭配浓缩饲料或营养平衡剂改善马的基础状况，根据情况使用添加剂进行微调。

The foundation of good nutrition for your horse is adequate roughage and access to fresh drinking water. Supplement this base with concentrates or a balancer depending on the individual nutritional needs of the horse. Use supplements to fine tune.

Cavalor Fiberforce 建议用法用量:

Feeding recommendations for Cavalor Fiberforce:

我们建议每匹马每天每 100 公斤体重至少 500 克到最多 2000 克。对于一匹 600 公斤的马来说，这意味着每天至少 3 公斤，最多 12 公斤。每天将浓缩饲料分成几份，最好是在喂食草料后喂。

We recommend a minimum of 500 g to maximum 2000 g per 100 kg body weight per day. For a 600 kg horse this means a minimum of 3 kg and a maximum of 12 kg per day. Divide the concentrate feed over several portions per day, preferably after feeding roughage.

主要成分:

苜蓿草、大麦片、麸皮、压片玉米、豆粕、提摩西草、大豆油、糖蜜、碳酸钙、氧化镁、酵母、多种维生素、多种微量元素和氯化钠等。

Main ingredients: Alfalfa, barley flakes, bran, flaked corn, soybean meal, timothy grass, soybean oil, molasses, calcium carbonate, magnesium oxide, yeast, multivitamins, various trace elements and sodium chloride, etc.

| 产品成分分析保证值 (本品每千克含量): Product Nutrition Analysis Guaranteed Values: (Content Per KG) | | | |
|---|----------|------------------------|----------|
| 粗蛋白质 Crude protein | ≥13% | 赖氨酸 Lysine | ≥0.45% |
| 粗纤维 Crude fiber | ≤24% | 钙 Calcium | 1.1-2.4% |
| 粗灰分 Crude ash | ≤16% | 总磷 total phosphorus | ≥0.4% |
| 氯化钠 sodium chloride | 0.7-2.0% | 水分 humidity | ≤12% |

注意事项: 用后封紧袋口, 包装打开后要尽快用完。

Storage tip: after opening, please seal well. recommend finish the product ASAP.

保质期: 11月-次年2月 210天; 其他月份 120天。

Shelf Life: november- february: 210 days; other months : 120 days.

净含量: 14KG/袋

Net weight : 14 KG

是什么让 FiberForce 与众不同?

What makes FiberForce unique?

- **易于消化。最佳的肠道健康**

- **Easily digestible. Optimal gut health**

浓缩饲料易于消化，吸收性极高。益生菌确保良好的肠道功能。它们刺激良好肠道菌群的发育，促进肠道整体健康。纤维还支持更好的消化，并有助于预防肠道问题。

Extrudates are easily digestible and very highly absorbable. Probiotics ensure good digestion. They stimulate the development of good intestinal flora and promote good intestinal health overall. Fibre also supports better digestion and helps prevent intestinal problems.

- **低糖&低淀粉**

- **Low sugar & starch**

一些马从低糖和低淀粉的饮食中受益。例如，这适用于患有胃溃疡、绞痛 (colic) 和腹泻等反复出现的胃肠道问题的马。

Some horses benefit from a diet low in sugar and starch. This applies, for example, to horses that suffer from recurring gastrointestinal problems, like stomach ulcers, colic and diarrhoea.

有代谢问题的马，如：胰岛素失调、肥胖、层膜炎、EMS 和肌肉疾病 (PSSM、RER)。

Horses with metabolic problems such as: insulin dysregulation, obesity, laminitis, EMS, and muscle diseases (PSSM, RER).

低糖、低淀粉的配方可以有效预防血糖和胰岛素水平的达到峰值，因此本产品也可适用于容易精神紧张和体重超重的马。

A low-sugar, low-starch feed avoids high peaks in blood glucose and insulin level, so it can also be used for horses that are susceptible to e.g. stress and overweight.

- **能量来源为纤维和脂肪**
- **Energy from fiber and fat**

对于对糖和淀粉敏感的马来说，脂肪和纤维提供了良好的替代能量来源。当脂肪和纤维在大肠中消化时，挥发性脂肪酸就会释放出来。这些挥发性脂肪酸被血液吸收，并作为缓慢释放能量的来源。

For horses that are sensitive to sugar and starch, fat and fibre offer good alternative sources of energy. When fat and fibre are digested in the large intestine, volatile fatty acids are released. These volatile fatty acids are absorbed into the blood and serve as a source of slow-releasing energy

- **高纤维**
- **High fiber**

高纤维，也称为粗纤维。粗纤维是肠道不可缺少的起搏器，可以逐渐释放能量。此外，混合易于消化的高品质纤维可以改善消化系统功能，避免肠胃问题。饲料中含有的纤维越多，马咀嚼的时间就越长，这也会促进唾液的产生。肠道微生物也需要粗纤维。获得足够的纤维是保持健康菌群的重要组成部分。健康的肠道会带来健康的免疫系统——这是一匹健康快乐的马的基本要求。

High in fibre, also known as crude fibre. Crude fibre is an indispensable pacesetter for the intestines and allows for a gradual release

of energy. Moreover, a mix of high-quality and easily digestible fibre results in improved digestion and avoids gastrointestinal problems.

The more fibre the feed contains, the longer the horse has to chew, which also increases saliva production. The intestinal micro-organisms also need crude fibre. Getting enough fibre is an essential part of maintaining healthy microflora. A healthy gut results in a healthy immune system – a basic requirement for a fit and happy horse.